



畢業禮

敬啟者：

恭喜 貴子女即將完成學前階段課程，為使他們擁有一個難忘的快樂校園回憶及人生中第一個畢業禮。現定於7月15日(星期四)在本園舉行簡單而隆重的畢業禮，現誠邀家長一起參與這盛大日子。為方便編排座位起見，請家長於6月22日(星期二)前填妥下列回條交予班主任彙收。茲將高班畢業禮事宜詳列如下：

班 別：	3A	3B	3C
回 校 時 間：	上午 8:45	上午 10:15	上午 11:45
畢 業 禮 時 間：	上午 9:00-10:00	上午 10:30-11:30	中午 12:00-1:00
地 點：	本園		
備 註：	請穿著整齊學校校服、白襪、黑皮鞋及外套		

- ※溫馨提示：
1. 各項畢業物品將於畢業禮當日派發，包括：畢業證書、相冊、紀念品、及紀念冊等。
 2. 如當日天文台懸掛紅、黑色暴雨、三號或八號風球訊號，活動將順延，日期另行通知。
 3. 家長如有疑問，歡迎致電正校 2462 2949 或親臨校務處查詢。

上 通 知
貴 家 長



天后中英文幼稚園啟
二零二一年六月十五日

回 條

ST057/2020

畢業禮

本人為_____班_____學生家長， 已知悉上述通告事宜，

並將會 出席 不出席 是次畢業禮。家長出席人數共_____人。(人數不超過4人)

※(請班主任轉交陳書記彙收)

此 覆
天后中英文幼稚園

家長簽署：_____

日 期：_____



Graduation Ceremony

Dear Parents,

In order to keep a beautiful memory for our teachers and the graduating students, we will host a simple and grand Graduation Ceremony at our school on Wednesday, 15th July 2021. You and your children are cordially invited to participate in the above event. If you want to join, please sign off the below reply slip and return to class teacher before Tuesday, 22nd June 2021. The details are as below:

Class :	K3A	K3B	K3C
Assembly Time :	8:45am	10:15am	11:45am
Ceremony Time :	9:00am to 10:00am	10:30am to 11:30am	12:00pm to 1:00pm
Venue :	School		
Remarks :	Students are required to dress in tidy school uniform and jacket with white socks and black shoes.		

Warm Reminder:

1. The relevant graduation items including graduation certificate, memorial photos, souvenir and commemorative book will be distributed on the event day.
2. If the Hong Kong Observatory issues a Red/Black Rainstorm or a Typhoon Signal No.3 or above on the event day, the event will be re-scheduled and announced later.
3. Should parents have any questions, please call 2462 2949 or visit the school office for details.



Regina Coeli Anglo-Chinese Kindergarten
15th June 2021

Reply Slip Graduation Ceremony

ST057E/2020

I am the parent of my son / daughter() from class ().

I am aware of the above announcement and will attend the Graduation
 will not

Ceremony. Total parents attendance: _____ (no more than 4 people)

#May the class teacher please pass to school clerk, Miss Chan for collection.

Parent's Signature : _____

Date : _____